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Skolebestyrelsesmøde mandag d. 18. januar 2023, kl. 17 – 19.30 på Ørestad Skole lokale 2.09 

Der vil være et let måltid undervejs. Mødet vil også kunne tilgås på TEAMS. 

 

Mødeleder: Anne-Dorthe Referent: Vincent 

Tilstede:  Marie, Bibi, Hena, Heidi, Jens, Heidi 

Afbud:  

 

 

1) Velkomst og godkendelse af dagsorden v. Mette 17:00 – 17:05 

 

 

2) Meddelelsesbog 17:05 – 17:30 

Kort indføring ved Mette, brainstorm og nedsættelse af arbejdsgruppe til udformning af SB 

Princip om meddelelsesbog 

- Intentionen er at understøtte den dialog der er mellem skole og hjemmet. 

- Forældre perspektiv, Lærer perspektiv. hvad er vigtigt at vide for forældre? Går det godt? 

Kan de det de skal?  

- Hvad er vigtigt i forhold til de forskellige afdelinger i skolen (indskoling, Mellemtrinet, 

Udskoling) 

- Meddelelsesbogen skal indeholde barnets helhed og personlig udvikling, så ikke kun det 

faglige, men også den sociale og alsidig udvikling. 

- Lærerne skal opdatere meddelelsesbogen minimum én gang om året. 

- Arbejdsgruppe: Heidi, Mette, Marie, Heidi(forældre) 

 

3) Budget, v. Mette 17:30 – 18:00 

Orientering om det udmeldte budget – ikke disponeret endnu. 

- Nye Interaktive skærme 

- Etablere et nyt Fablab, over i Hub, dvs 3D printer, Virtual reality, nye computere. 

- Budget på 51 mio. 

- 40 mio, til fastløn, 3mio til vikar, 

- Tale om nye gardiner, på sydsiden, da de gamle er ved at gå i stykker, og om sommeren er 

det næsten umuligt at undervise i klasserne pga. solen. 

 

4) Princip om Læringsfællesskaber med plads til forskellighed (inklusion)  v. Mette 

18:00-18:20 

Godkendelse af princip. 

Udkast er vedhæftet 

- Godkendt 

 

5) EAT-boden 18:00-18:20 

Drøftelse og evt beslutning om en mulig afskaffelse af EATboden, som leverer mad til 8.-

9.årgang pt. Købes der kun 8-11 portioner om dagen – der er 202 elever på de to årgange. 

- Vi venter lidt endnu med den drøftelse, da der er sket en del ændring og at der er flere der 

begynder at købe mad fra Eat boden, ca. 30 portioner om dagen. Det er vigtigt for 

skolebestyrelsen, at børnene for mad tilbudt.Lav en undersøgelse hos udskoling, og finde ud 

af hvor mange egentlig spiser frokost og hvor de for deres mad fra. 
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6) Nyt fra ledelsen, v. Mette 18:35-18.55 

- status på sidste års budget, bygning m.m. 

Budget sidste år 

Madhuset var lukket i lang tid 2022, og det har gjort at der har været stort underskud. 

Lille underskud på 130.000 kr i alt. 

Bygning 

Tagdæk over kino skal renoveres da det drypper ned i Kino. 

Klima skærm, kan ikke finde fejlen endnu, prøver stadig at finde ud af hvor fejlen er. 

Cts anlæg, som styrer hele vores gas varme, vand og brandcentral, der er i gang med at få det fikset. 

Tilpasning af teamstrukturen til en tre sporet skole 

Da vi kommer til at være tre sporet igen, hvordan kommer teamstrukturen til at se ud?  

Stor team (indskoling, Mellemtrin, Udskoling) de arbejdsopgaver som man har skal så være fælles 

for de teams, fx de fælles projekter og profil uger som alligevel er på tværs af årgange. 

 

Årgangsteam(0 klasse sammen, 1.klasse sammen osv.) her er målet at de skal fokusere på 

årgangens trivsel og fælles læring, og at man bedre kan spare med hinanden og dække for hinanden 

da man bedre kender de børn som går i klassen. 

 

Fagteam. (fx dansk team) målet her, at de skal kunne spare og dele med andre faglærere.  

-  

- Ansættelse af KKFO leder 

 

7) Nyt fra elevrådet 18:55 – 19:05 

Orientering 

Indskoling er i gang 

Mellemtrinet er i gang 

Udskoling er pt ikke op og køre, men kommer. 

 

8) Nyt fra medarbejderrepræsentanterne, v. Heidi og Jens 19:05 – 19:15 

Orientering 

 

9) Nyt fra KKFOs ledelse, v. Vincent konstitueret KKFOleder 19:15 – 19:25 

Orientering 

Vi er i gang med at finde nye folk til de barselsvikariater og den faste stilling som primær pædagog 

 

 

 

10) Evt. 19.25:19.30 

 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Anne-Dorthe og Mette 


